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Artikel 45 vragen om  tijdelijke faciliteiten daklozenopvang permanent te maken.

De Herberg in Zwolle heeft  in december vorig jaar 28 extra slaapkamers 
gerealiseerd in containers naast het hoofdgebouw, want in de slaapzalen van de 
daklozenopvang kunnen door corona veel minder mensen tegelijk overnachten. Met 
de extra kamers is er deze winter weer genoeg ruimte voor de Zwolse daklozen op 
zich aan de anderhalve meter te houden.  Afgezien van een kleinere kans op 
besmetting met het coronavirus biedt een eigen kamer natuurlijk ook nog andere 
voordelen; minder onrust, verwarring en ruzies. De gemeente Arnhem heeft daarom 
al besloten om de tijdelijke extra opvang permanent te maken. In Zwolle is de 
afspraak is dat de containers tot mei blijven staan. Dit roept bij ons de volgende 
vragen op: 

1) Is het college het met ons eens dat het niet wenselijk is dat de 
daklozenopvang terug gaat naar de opvangsituatie vóór december 2020?

2) De containers zorgen ervoor dat daklozen een eigen kamer hebben. Vaak 
leidt dit tot minder incidenten en minder onrust. Kan het college aangeven of 
dit in Zwolle ook het geval is? 

3) De Raad voor de Volksgezondheid en Samenleving adviseerde vorig jaar om 
daklozen zoveel mogelijk op te vangen en te laten herstellen vanuit een eigen 
woning of kamer. Kent het college het advies?

- Onderschrijft het college dit advies?
4) Staatssecretaris Blokhuis heeft geld beschikbaar gesteld om plekken te 

creëren voor daklozen. Kan het college aangeven hoe zij deze zogenoemde 
‘Blokhuisgelden’  wil gaan besteden?

- Zouden eenpersoons-opvangfaciliteiten, een eigen kamer,  tot de 
mogelijkheden behoren? 

- Zo ja, kan het college aangeven op welke termijn dit zou kunnen?
- Zo nee, wat is de reden om dit niet te doen?
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